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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:1946 Beredskapsflygplatser

Våra flygplatser utför många samhällsviktiga insatser. Det är alltifrån 
ambulanstransporter och brandspaning till sjö- och fjällräddning. Flygplatserna 
stöder också myndigheter, exempelvis Försvarsmakten och Polismyndigheten.

De regionala flygplatsernas insatser är väldigt viktiga för samhället, och därför 
borde alla flygplatser kvalificeras som beredskapsflygplatser. En utökning av 
antalet beredskapsflygplatser är därför inte tillräckligt. Samtliga regionala 
flygplatser, som bidrar med samhällsviktigt stöd, bör kompenseras för all 
jourverksamhet.

Med anledning av covid-19-pandemin anslår regeringen ekonomiskt stöd till de 
statliga flygplatserna och även till de regionala flygplatserna. Dock kommer 
enbart 22 av 32 regionala flygplatser att få ta del av stödet, trots att krisen 
drabbar alla flygplatser, oavsett ägandeform. Det är något som regeringen bör 
ha för avsikt att ompröva.

Av dessa skäl vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser ministern att verka för att samtliga flygplatser ska kompenseras för 
samhällsviktiga insatser och i sin tur kvalificeras som beredskapsflygplatser?

………………………………………

Clara Aranda (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-14
Besvaras senast
2020-08-28
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


